
 
 
 
 

 

Side 1 af 3 

 
 
 

Generalforsamling i Mahjong Danmark 
Dato: 20. september 2024 

Sted: Haraldsgade 69, København N 

Tidspunkt: Generalforsamling kl. 18:30 

Materiale kan findes på https://mahjong.dk/generalforsamling-arkiv. 

Deltagere: 22 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

Freddy Christiansen blev valgt ved akklamation. 

2. Godkendelse af indkaldelse og dagsorden 

Ingen indvendinger. Begge godkendt. 

3. Valg af referent 

Henrik Leth blev valgt ved akklamation. 

4. Bestyrelsen aflægger beretning 

Tina Christensen præsenterede beretningen: Beretning side 1-16. 

Der er Viking-Con 12. oktober. 

Godkendt ved akklamation. 

5. Forelæggelse og godkendelse af regnskab og budget: Beretning side 17-21. 

Bemærk, at der er to regnskaber og to budgetter, da der er separat håndtering af Mahjong 

Danmark og Københavnerlokalerne. 

 

Vi er omkring 49 medlemmer (47 sidste år). 

 

Regnskaber: 

Mahjong Danmark: 

Udgifter: “Andre” dækker bl.a. julefrokost. 

Indtægter: Vi har forbavsende mange turneringsindtægter. Det skyldes, at vi har fået kr. 

30.000 fra MIL til at afholde turneringen i den kommende weekend (og pengene således 

først anvendes i det næste regnskabsår). Ellers ville turneringerne være gået næsten i nul. 

Vi har solgt en del T-shirts. 

Resultat: Det reelle overskud er altså ca. kr. 5.000. Det er ok; der har ikke været anskaffelser 

eller ansøgning til aktivitetskonto. 

 

Københavnerlokaler: 

Vi har fået arbejdet formuen op igen til noget passende. Den kan være en smule lavere, men 

ikke meget. 

Resultat: En smule over, hvad vi sigter efter. 

 

Regnskaberne blev godkendt. 

 

 

 

 

https://mahjong.dk/generalforsamling-arkiv
https://f.hubspotusercontent-eu1.net/hubfs/26591288/Bestyrelsen/Generalforsamling/2020%20-%202029/2023/2023%20-%20Beretning.pdf
https://f.hubspotusercontent-eu1.net/hubfs/26591288/Bestyrelsen/Generalforsamling/2020%20-%202029/2023/2023%20-%20Beretning.pdf
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Budgetter: 

Mahjong Danmark: 

Udgifter: Vi regner ikke med at anskaffe så meget i år. Medlemmerne er meget velkomne til 

at søge aktivitetskontoen, hvis de har nogle idéer. Vi har bibeholdt den på kr. 4.000.  

 

Turneringer er som sædvanlig sat til at gå i nul – når vi har afviklet de ekstra kr. 30.000. 

Indtægter: Kontingent til Mahjong Danmark foreslås uændret. 

Resultat: Vi regner med næsten at gå i nul. 

 

Københavnerlokaler: Det ser ud til, at vi er nok i lokalerne til at sænke afgiften med kr. 

50/100 til kr. 250/500. Det er muligt, at vi bliver nødt til at gå op igen i 2H25 – det afhænger 

af, hvor mange vi er. 

Bestyrelsen kigger på at lade pensionister betale halvt (måske også førtidspensionister). 

 

Begge budgetter blev godkendt. 

6. Beretninger fra repræsentanter og komiteer 

Beretning side 22-25. 

DTF: Ingen yderligere kommentarer. 

EMA: Tina Christensen er blevet vicepræsident. 

MIL: Ingen yderligere kommentarer. 

WMO: Ingen yderligere kommentarer. 

World Riichi Championship Committee: Holder også en online turnering over 4 måneder 

med deltagelse af et dansk hold. 

7. Indkomne forslag 

Der er ikke kommet forslag. 

8. Valg af bestyrelse 

Tina Christensen (formand), Jesper Nøhr (næstformand), Sheila Hansen og Henrik Leth 

(kasserer) genopstiller. Eskild Middelboe opstiller. 

De fem er valgt ved akklamation. 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Frank Rostved genopstiller som revisor. Morten Andersen opstiller som suppleant. 

Begge er valgt ved akklamation. 

10. Nedsættelse af komiteer 

Der er ikke planlagt nye komiteer. 

11. Eventuelt 

Esben Andersen: Hvad med en online klubdag for at spille lidt mere sammen? Tina 

Christensen: Dette vil skulle være medlemsdrevet. 

 

Nathja Lund-Jørgensen: Det kunne være interessant med et strategiseminar. Henrik Leth: 

Man skal stable lokaler og arrangement på benene, og så vil jeg (og/eller enkelte andre) nok 

kunne hjælpe med undervisningen. Man kan selvfølgelig søge aktivitetskontoen, og 

deltagerne kan betale lidt. 

Sheila Hansen: Man vil måske også kunne lave noget strategisnak til klubaftener. Jesper 

Nøhr: Men det kan kollidere med divisionsspil. 

 

 

https://f.hubspotusercontent-eu1.net/hubfs/26591288/Bestyrelsen/Generalforsamling/2020%20-%202029/2023/2023%20-%20Beretning.pdf
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Julefrokost: Lørdag den 14. december i Sigynsgade 48-50. 

 

Generalforsamlingen afsluttet 19:44. 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet er læst og godkendt af 

 

 

 

_______________________________________________________ 

Freddy Christiansen, dirigent 

 

 

_______________________________________________________ 

Sheila Jakobsen, menigt bestyrelsesmedlem 

 

 

_______________________________________________________ 

Eskild Middelboe, menigt bestyrelsesmedlem 

 

 

_______________________________________________________ 

Jesper Nøhr, næstformand 

 

 

_______________________________________________________ 

Tina Christensen, formand 

 

 

_______________________________________________________ 

Henrik Leth, referent og kasserer 
 


